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حل مشکلات شهرستان در گرو وحدت و همدلی و پرهیز از
سیاست زدگی است

مراسم مجمع عالی بسیجیان شهرستان بناب برگزار شد

به گزارش بناب نیوز به نقل از روابط عمومی فرمانداری شهرستان بناب، همزمان با هفته بسیج مراسم مجمع عالی بسیجیان شهرستان
بناب با حضور فرماندار، نماینده مردم بناب در مجلس شورای اسلامی، فرمانده سپاه ناحیه بناب و سایر مسئولان برگزار شد.

فرماندار شهرستان بناب در این مراسم با بیان اینکه هفته بسیج یادآور رشادت ها و دلاوری های فرزندان رشید اسلام است که در
برابر زور گویی ها و زیاده خواهی ها استکبار جهانی ایستاده اند و همواره پیروزمندانه از مبارزات بیرون آمده اند گفت بعد از انقلاب هر

زمان مشکلی کشور را تهدید میکرد بسیجیان بی هیچ ادعایی به صحنه آمده اند.

شهریار فتحی این هفته را فرصتی مناسب برای تجلیل از بسیجیان و تجدید میثاق با آرمان های امام راحل و رهبری معظم انقلاب و شهدا
دانسته و گفت همانگونه که مقام معظم رهبری در بیانات خودشان اظهار می فرمایند یک بسیجی باید به گونه ای رفتار کند که احترام و

محبت مردم جلب شود، باید نمونه اخلاق و تواضع و مهربانی و رعایت مقررات باشد.

وی افزود از نظر رهبر معظم انقلاب آن کسی بسیجی تر است که مقررات را بیشتر رعایت می کند، به خاطر آنکه این فرد بیشتر از همه برای
نظام دل می سوزاند و مقررات، لوازم قطعی اداره درست نظام است که در همین رابطه لازم است مسئولین ادارات در رعایت اصول و

مقررات اداری و تکریم و احترام به مردم در ادارات بیش از پیش کوشا باشند.

مقام عالی دولت در شهرستان بناب با بیان اینکه همه باید متحد و یک دل و فارغ از نگاه سیاسی و سیاست زده به دنبال حل مشکلات
مردم باشیم گفت نظام سلطه هر روزه با ایجاد مسائل و مشکلات مختلف بدنبال تسلیم ما میباشد اما مردم و مسئولین با اتحاد و

انسجام و همدلی مشکلات را حل خواهند کرد بدون اینکه در برابر دشمن تسلیم شوند.

وی از مجمع عالی بسبجیان شهرستان بناب خواست تا مسائل و مشکلات را در حوزه های مختلف شناسایی و احصا کرده و به اطلاع
مسئولین برسانند .

نماینده مردم بناب نیز در این نشست با بیان اینکه نزدیک به ۱۰ سال است که در کشور سرمایهگذاری صورت نگرفته است؛ تصریح کرد:
در سالیان گذشته به جهت عدم سرمایهگذاری در زیرساختهای برق ۵۰ هزار میلیارد تومان به این صنعت خسارت وارد شده است.

حجت الاسلام محمد باقری بنابی با بیان اینکه دولت متعهد شده ظرف ۴ سال آینده ۳۰ هزار مگاوات برق را افزایش دهد؛ افزود: برای
اینکه بتوانیم در بحث سرمایهگذاری موفق عمل کنیم باید آرامش و اتحاد و همدلی در کشور حاکم باشد.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه مطالبه اصلی امروز کشور باید سرمایه گذاری باشد؛ اظهار امیدواری کرد که
هرچه زودتر مذاکرات به نتیجه برسد؛ چه مثبت و چه منفی، زیرا در وضعیت فرسایشی سرمایهگذاران حاضر به سرمایهگذاری نیستند.

از این رو سرمایه گذاران منتظر نتایج مذاکره هستند.

باقری بنابی سپس از اتمام مراحل اجرایی و اداری فاز جدید توسعه شهرک صنعتی خبرداد و افزود: ۹۵ واحد تولیدی و صنعتی در فاز دوم
شهرک صنعتی بناب راه اندازی خواهد شد که ظرف یک سال و دو سال آینده بیش از ۲ هزار نفر در فاز جدید شهرک جذب کار خواهند

شد.

وی از آمادگی خود برای کمک به احداث حسینیه شهدا در گلشن امام حسن(ع) بناب خبرداد و گفت: در صورت آمادگی و همراهی
مسئولین قصد داریم این محل را بطور شبانه روزی به یک زیارتگاه تبدیل کنیم.

این نماینده مجلس شورای اسلامی با انتقاد از همه گیری معضل ربا در جامعه اظهار کرد: متأسفانه بحث ربا در جامعه فراگیر شده و بنیان
جامعه را به هم زده است.
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حجت الاسلام باقری بنابی خاطرنشان کرد: مجلس بحث راه اندازی بانکداری اسلامی را کلید زده و امیدواریم با همکاری دولت شاهد حل
این مشکل در جامعه باشیم.
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